
 ZÁPIS č. 1/1999 (80)  
 z jednání Akademického senátu VUT ze dne 12. ledna 1998 

 konaného v zasedací místnosti rektora, Kounicova 67a v Brně 
 
Přítomni:  viz presenční listina (celkem 26 senátorů) 

Omluveni:  Ing. Kotačka/FS 
 
Hosté:   rektor Vavřín, kvestor Černý, prorektoři Kadrnožka, Dub,  

Ing. Smolík/CVIS, JUDr. Šauer/Re 
 
Program byl doplněn o složení slibu nově zvolené zástupkyně studentů do AS VUT z FAST 
Marie Kubíčkové a seznámení senátorů s abdikačním dopisem zástupce studentů za FS Ing. 
Libora Kotačky.  
 
 
PROGRAM: 
1.  Kontrola zápisu úkolů  
2.  Složení slibu nově zvolené zástupkyně studentů z FAST do AS VUT 
3.  Abdikační list Ing. Libora Kotačky/student - doktorand FS 
4.  Projednání a hlasování o přijetí vnitřních předpisů VUT: 

• Jednací řád Vědecké rady VUT 
• Stipendijní řád VUT 
• Disciplinární řád VUT 
• Celoživotní vydělávání na VUT´ 
• Vnitřní mzdový předpis 

5.  Různé 
 
Ad 1) Kontrola zápisu  
Opravy zápisu z minulého zasedání: 
∗ Prof. Balátě  
Oprava na str. 1 první odstavec: „Program byl doplněn o složení slibu nově zvolené 
zástupkyně studentů za FT Ing. Pavly Blažkové.....“(v textu mylně uvedena FaME). 
Oprava na str. 6 - Návrhy zpravodajů: „Prof. Balátě - Studijní a zkušební řád pro doktorské 
studium“. 
Oprava na str. 7 - pokrač. Návrhy zpravodajů: „Doc. Glosová, Radek Holešinský - Studijní 
a zkušební řád VUT v Brně pro bakalářské a magisterské studium, Stipendijní řád VUT 
v Brně, Disciplinární řád pro studenty VUT v Brně“. 
 
∗ Prof. Hlavenka 
Oprava na str. 3, poslední odst.:  
Prof. Hlavenka upozornil, že na základě odzkoušení zařazení neakademických pracovníků na 
FS podle navrhovaného systému VUT se objevily značně rozdílné hodnoty navýšení platů 
v jednotlivých skupinách (0,8 ÷22 %). Domnívá se, že tento problém se projeví i na ostatních 
fakultách. Doporučuje vrátit se k přijetí odpovídajícího systému až po odzkoušení ostatními 
fakultami. Možná řešení jsou: 
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1.  převzít pro tyto ostatní pracovníky novou platovou tabulku, navrhovanou pro rozpočtové 
a příspěvkové organizace, nebo 

2.  vzít za základní tarifní základ našeho nového systému řádek 7. stupně nové tabulky pro 
rozpočtové a příspěvkové organizace. 

 
Ad 2) Složení slibu nově zvolené zástupkyně studentů z FAST do AS VUT 
Nově zvolená studentka z FAST Marie Kubíčková složila slib člena AS VUT. Pověřovací 
listina bude předána na sekretariát AS VUT dodatečně - zajistí Mgr. Božek. 
 
 
Ad 3) Abdikační list Ing. Libora Kotačky 
Ing. Zmrzlý seznámil senátory s dopisem Ing. Libora Kotačky (student - doktorand FS), ve 
kterém požádal o uvolnění z funkce člena AS VUT z důvodu prodloužení zahraničního 
studijního pobytu. Členové AS VUT vzali žádost Ing. Kotačky na vědomí.   
 
 
AD 4) Projednání a hlasování o přijetí vnitřních předpisů VUT 
Ing. Zmrzlý přivítal na jednání rektora Vavřína a prorektory Kadrnožku a Duba. Rektor 
Vavřín úvodem poděkoval předsedům i členům legislativní a ekonomické komise AS VUT za 
velmi vstřícné a kompetentní jednání na všech jednáních komisí, uskutečněných na konci roku 
1998 a dne 5. ledna 1999. 
 
Jednací řád Vědecké rady VUT 
Jednací řád Vědecké rady VUT byl projednán na jednáních VR VUT ve dnech 23. 10. a 
27. 11. 1998. Členům AS VUT byl předložen dne 4. 12. 1998.  
Připomínky senátorů: 
∗ Mgr. Božek 

• materiál uvést plným názvem: "Vědecká rada Vysokého učení technického v Brně“ a do 
závorky definovat zkratku VR VUT a tuto používat v celém předpisu; 

• pojem "skrutátor" nahradit českým pojmem "sčitatel hlasů“; 
• sjednotit materiál formálně v návaznosti na Statut VUT. 

∗ Prof. Balátě 
• zkratku doktora věd (DrSc.) uvést v čl. 2, odst. 7 a v čl. 2, odst. 8 již nemusí být 

uvedena.  
 
Hlasování o přijetí Jednacího řádu Vědecké rady VUT: 
Kdo souhlasí s přijetím předloženého Jednacího řádu Vědecké rady VUT za předpokladu 
zapracování výše uvedených formálních připomínek? 
Pro - 26 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
UAS 1 
Jednací řád VR VUT byl Akademickým senátem VUT jednomyslně schválen. 
 
 
Stipendijní řád VUT 
Materiál byl rozeslán senátorům dne 9. 12. 1998. Zpravodajové Doc. Glosová a Radek 
Holešinský informovali o jednáních s prorektorem Dubem, na kterých byly vyjasněny některé 
připomínky a nepřesnosti. Oba senátoři doporučili předložený materiál AS VUT ke schválení. 
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Připomínky senátorů: 
∗ Mgr. Božek 

• v názvu vypsat celé znění „Stipendijní řád Vysokého učení technického v Brně“; 
• zákon č. 111/98 Sb. - s malým „z“; 
• v § 5, odst. 1 definovat základ - jako poznámka pod čarou; 
• sjednocení odstavce do závorky (formální sjednocení s návrhem Statutu VUT); 
• v § 2, odst. 2 - v poznámce pod čarou vysvětlit náhradní způsob doručování. 

 
Hlasování o přijetí Stipendijního řádu VUT v Brně: 
Kdo souhlasí s přijetím návrhu Stipendijního řádu Vysokého učení technického v Brně včetně 
zapracování výše uvedených připomínek? 
Pro - 26 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 

UAS 2 
Návrh Stipendijního řádu VUT v Brně, včetně připomínek vznesených na dnešním zasedání,  
byl AS VUT jednomyslně schválen. 
 
Disciplinární řád pro studenty Vysokého učení technického v Brně 
Návrh Disciplinárního řádu pro studenty VUT v Brně byl senátorům rozeslán dne 9. 12. 1998. 
Zpravodajové Doc. Glosová i Radek Holešinský doporučili AS VUT přijetí předloženého 
návrhu. 
Připomínky senátorů: 
∗ Mgr. Božek  

• návrh nového znění odst. 9: „Zveřejnění uložené sankce na úřední desce fakulty 
rozhodne na návrh komise děkan“; 

• v názvu uvést plný název „Vysoké učení technické v Brně“, v textu dále jen VUT, 
označování odstavců v souladu s návrhem Statutu. 

 
Hlasování o návrhu Disciplinárního řádu pro studenty Vysokého učení technického v Brně 
Kdo souhlasí s předloženým zněním návrhu se zapracováním výše uvedených úprav? 
Pro - 26 hlasů 
Zdržel se hlasování -  0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 

UAS 3 
Disciplinární řád pro studenty VUT v Brně, včetně připomínek vznesených na dnešním 
zasedání, byl Akademickým senátem VUT jednomyslně schválen. 
 
 
Podmínky celoživotního vzdělávání na VUT v Brně 
Materiál byl předán senátorům na zasedání AS VUT dne 8. 12. 1998, E-mailem byl rozeslán 
dne 11. 12. 1998. Vzhledem k tomu, že prorektor Sáha se nemohl dnešního zasedání 
zúčastnit, pověřil telefonicky Prof. Němečka, aby jej zastoupil. Prof. Němeček neměl zásadní 
připomínky k předloženému návrhu a doporučil jej schválit. Členové AS VUT vznesli pouze 
formální připomínky: 
• Název materiálu uvést do souladu s návrhem Statutu VUT, kde je uveden jako Řád 

celoživotního vzdělávání  (§ 5, písm. b), s vypsáním zkratky VUT: „Vysoké učení 
technické v Brně“. 
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∗ Prof. Balátě 
• v druhé části, § 2, odst. 4 opravit v textu „...v případě součásti VUT...“ na „...v případě 

součástí VUT...“; 
• bylo diskutováno na téma, že dle § 5 účastníci programů celoživotního vzdělávání 

nejsou studenti podle zákona č. 111/98 Sb. Předkladatelé zdůvodnili, že je vhodnější 
formulace negativního sdělení; 

• formu zpracování materiálu je třeba uvést do souladu s návrhem Statutu - členění, 
označení odstavců, atd. 

 
Hlasování o předloženém návrhu „Podmínky celoživotního vzdělávání na VUT v Brně“: 
Kdo souhlasí se schválením předloženého návrhu za předpokladu zapracování výše 
uvedených připomínek? 
Pro - 26 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 

UAS 4 
Podmínky celoživotního vzdělávání na Vysokém učení technickém v Brně, včetně připomínek 
vznesených na dnešním zasedání, byly Akademickým senátem VUT jednomyslně schváleny. 
 
Vzhledem k tomu, že se všechny výše uvedené materiály liší formálním způsobem 
zpracování, byl podán návrh, aby bylo provedeno jejich sjednocení vyčleněnou pracovní 
skupinou (vypsání celého názvu vnitřního předpisu bez užití zkratky, užití zkratek v textu, 
číslování odstavců do závorky, sjednocení velikosti písmen, uvedení data schválení 
Akademickým senátem VUT - účinnost platnosti předpisu, podpisy předkladatelů, atd. tak, 
aby byly uvedeny do souladu s návrhem Statutu VUT). 
Rektor sdělil, že pověří 2 - 3 pracovníky, kteří sjednocení provedou. Předpokládá, že to budou 
pracovnice publikačního oddělení rektorátu, spolu s právníkem Dr. Sacherem z Fakulty 
strojní. Současně navrhl, aby se na této práci podílel i předseda legislativní komise Mgr. 
Božek, který na dotaz rektora sdělil svůj souhlas.  
 
Na závěr předseda AS VUT Ing. Zmrzlý konstatoval, že všechny výše uvedené základní 
předpisy, předložené na dnešní program AS VUT k projednání, byly schváleny.  
 
Vnitřní mzdový předpis 
Ing. Zmrzlý úvodem shrnul stav zpracování materiálu. Vnitřní mzdový předpis byl rozeslán E-
mailem všem senátorům dne 27. 11. 1998. Proběhlo několik jednání předkladatele se členy 
ekonomické komise AS VUT a na jednání EK dne 5. 1. 1999 bylo navrženo, aby po provedení 
úprav, požadovaných na základě tohoto jednání, byl  projednán a schválen na dnešním 
zasedání AS VUT. Dne 8. ledna 1999 bylo senátorům zasláno opravené znění vnitřního 
mzdového předpisu.  
Prof. Němeček sdělil stanovisko ekonomické komise AS VUT. Předpis je vnitřně bohatě 
strukturován, obsahuje text paragrafovaného znění, 6 dalších příloh, a důvodovou zprávu. 
Zařazení akademických pracovníků do stupnice A1 - A4 považovala EK za zřetelné a snadno 
definovatelné. V případě zařazení ostatních pracovníků do stupnice T1 - T12 nebyli členové 
EK tak jednotní, došlo k hlasování, jehož výsledkem bylo 4 hlasy pro, 2 se zdrželi hlasování.  
Při hodnotovém vyjádření jednotlivých tříd doporučila EK provést srovnání nejen s ostatními 
VŠ, ale srovnání i s platy učitelů na středních školách, aby nedocházelo k tomu, že asistenti na 
VŠ budou mít platy nižší. Dále vznesla požadavek zaujmout zřetelné a veřejné stanovisko, 
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jaký je vztah VUT k 17 % navýšení platů. Média šíří do povědomí lidí, že pracovníkům ve 
školství se bude zvyšovat mzda o 17 %, ve skutečnosti bude zvýšení na VUT jen asi mezi 8 - 
10 %. 
Na základě tohoto stanoviska EK Prof. Němeček doporučuje: 
1.  Projednat a schválit vnitřní mzdový předpis včetně příloh tak, jak jsou podány, bez 
číselného vyjádření, které zatím není k dispozici. V této souvislosti neuvažovat 
o schvalování důvodové zprávy, která je v tomto smyslu redundantní, neboť má v sobě 
několik možných konfliktních situací.  

2.  EK nedoporučuje rozlišovat habilitované a nehabilitované docenty, neboť tento jev 
považuje  za diskriminační. 

 
Rektor Vavřín sdělil svoje stanovisko k navrhovanému vnitřnímu mzdovému předpisu. 
Předpis byl zpracován na základě těchto hlavních cílů: 
1.  jednoduchost; 
2.  motivace směrem k růstu kvalifikace; 
3.  umožnění denivelizace; 
4.  rozšíření co největšího pásma pravomocí vedoucích ústavů. 

Rektor Vavřín zdůraznil, že se jedná o velice závažný předpis, který vyžaduje velikou 
zodpovědnost při schvalování.  
 
Kvestor Černý provedl na základě statistiky loňského roku podrobnou charakteristiku 
strukturování mezd. Z této charakteristiky po zvážení všech aspektů vyplývá vzít v úvahu 
věkové rozlišení ostatních pracovníků a jejich rozdělení do dvou tříd. Kvestor navrhuje 
vypracování alternativního návrhu. Ke zpracování alternativního návrhu se přiklání i rektor 
Vavřín. 

Ing. Zmrzlý navrhl projednat jednotlivé paragrafy vnitřního mzdového předpisu 
a připomínkovat je, členové AS VUT souhlasili. Před připomínkováním následovala krátká 
přestávka. 
 
Připomínkování jednotlivých paragrafů návrhu Vnitřního mzdového předpisu: 
§ 1 Rozsah působnosti 
Odst. 1, písm. c)  v textu závorky ...(dále jen „VUT v Brně“ nebo „zaměstnavatel“)... škrtnout 
„v Brně“. 

§ 2 Mzdový tarif 
Uvedené přílohy přiřadit k odstavci 3. 

§ 3 Mzdové třídy 
Po diskusi bez připomínek. 

§ 4 Kvalifikační požadavky a předpoklady 
Příloha č. 4 - odkaz na tento paragraf. 
Poznámky pod čarou 

K příloze č. 4 „Kvalifikační požadavek vzdělání“ u mzdové třídy A3 akademických 
pracovníků a pracovníků vědeckých a výzkumných proběhla velká diskuse členů AS VUT. 
Senátoři se většinou vyjádřili pro nerozlišování jmenovaných a habilitovaných docentů, 
poněvadž docentura proběhla podle tehdy platných předpisů jak u habilitovaných tak 
u nehabilitovaných docentů. Byl proto podán protinávrh nahradit slovo „habilitace“ pojmem 
„jmenování docentem“, o kterém bylo hlasováno: 
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Hlasování o protinávrhu mzdové třídy A3 v  příloze č. 4: 
Kdo souhlasí s tím, aby v příloze č. 4, mzdové třídě A3 bylo nahrazeno slovo „habilitace“  
pojmem „jmenování docentem“ jak u akademických, tak u vědecko-výzkumných pracovníků? 
Pro - 21 hlasů  
Zdržel se hlasování - 3 hlasy 
Proti - 2 hlasy 

UAS 5 
AS VUT přijal formulaci pro zařazení do kat. mzdové třídy A3 v příloze č. 4 vnitřního 
mzdového předpisu u akademických i vědeckých a výzkumných pracovníků „vysokoškolské a 
jmenování docentem“. 

V příloze č. 4,  v kategorii mzdové třídy A4 doplnit jmenování profesorem „vysokoškolské 
vzdělání“. 

Na str. 2 přílohy č. 4: 
• škrtnout  v poznámce b) druhou odrážku; 
• škrtnout poznámku e); 
• upravit pozn. d) škrtnout "vysokoškolské“; 
• sjednotit poznámky - dát pod čarou; 
• část 3 „Dělnické profese“- škrtnout e) zcela jsou zmíněny v § 4, odst. 3 mzdového 

předpisu. 

§ 5 Zařazení zaměstnance do mzdové třídy 
Odst. 2 škrtnout část týkající se výjimečného zařazení docenta. 

§ 6 Individuální smluvní mzda 
Po diskusi text nezměněn. 

§ 7 Osobní příplatek 
Po diskusi text nezměněn. 

§ 8 Odměny. 
Po diskusi text nezměněn. 

§ 9 Příplatek za vedení a výkon funkce 
Vypustit termín „akademický funkcionář“, nahradit jiným vhodným termínem. Příplatek za 
vedení a příplatek za výkon funkce v navazující příloze č. 5 samostatně upravit. 

§ 20 Odstupné 
Z hlediska zákona o mzdě není považováno za mzdu. Vypustit. 

Obecná připomínka k celému materiálu: Upravit formu, odstavce tak, aby odpovídal úpravě 
Statutu VUT. 

Závěr: 
Akademický senát VUT projednal a připomínkoval § 1 až 9 a § 20 vnitřního mzdového 
předpisu a konstatoval, že nelze formulovat opravené znění jednotlivých paragrafů. Předseda 
AS VUT Ing. Zmrzlý požádal senátory, aby do pátku 15. 1. 1999 podali cestou sekretariátu 
AS VUT připomínky k dalším jednotlivým paragrafům předkladateli. AS VUT žádá 
předložení opraveného znění tohoto předpisu v termínu, aby ho bylo možno projednat dne 
9. 2. 1999 na řádném zasedání, nebo na zasedání příštím. 
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Dále AS VUT požaduje od vedení VUT předložení alternativního návrhu naplnění mzdových 
tříd A1 až A4 akademických pracovníků a alternativní návrh tříd T1 - T12 pro ostatní 
pracovníky, co se týče formy tabulky, tak i jejího obsahu. 
 
Doporučení: 
2.  Rektor požádá děkany fakult, aby k problematice mzdového předpisu svolali akademickou 

obec a spolu s rektorem vysvětlili zásady zpracování mzdového předpisu. Mgr. Božek 
doporučil nejdříve svolání mítinků a následně schválení mzdového předpisu. 

3.  Rektor sdělil, že naléhavě požádal děkany, aby u jednotlivých pracovníků, pokud se 
nezměnila pracovní náplň a kvalita vykonávané práce, nedošlo ke změně součtového čísla 
tarifu a osobního hodnocení při přechodu na nový způsob odměňování a tím ke snížení 
platu. 

4.  Rektor žádá členy AS VUT, aby uvědomovali svoje spolupracovníky na fakultách 
a zdůvodňovali, proč přistupuje VUT při tvorbě vnitřního mzdového předpisu 
k revolučním změnám - jednoduchost, motivace, možnost denivelizace, široký prostor pro 
manévrování vedoucích ústavů. 

 
 
Předložení poslední verze návrhu Statutu VUT v Brně 
Rektor předložil senátorům poslední verzi návrhu Statutu VUT v Brně, na které 
spolupracovali s předkladateli Prof. Ondráček a legislativní komise AS VUT. Rektor Vavřín 
všem poděkoval za obrovský kus práce, který byl odveden. 
Mgr. Božek požádal studenty - členy AS VUT, kteří na jednáních požadovali změnu Statutu 
VUT, aby předložili AS VUT písemně svůj protinávrh cestou sekretariátu AS VUT, který jej 
následně rozešle všem senátorům.  
 
Ing. Zmrzlý konstatoval, že nový VŠ zákon vyjímá veřejné VŠ z působnosti lustračního 
zákona. V této souvislosti vznesl dotaz na senátory, zda souhlasí, aby při obsazování míst 
vedoucích   pracovníků  byl součástí řízení  podpis čestného prohlášení. Členové legislativní 
komise oznámili, že již projednávali předložený návrh Řádu výběrového řízení pro 
obsazování míst akademických pracovníků s tím, že souhlasili se zapracováním tohoto 
požadavku. Ostatní členové  AS VUT na dnešním zasedání také souhlasili.  
 
 
Ad 5) Různé 
⇒ Doc. Münsterová připomněla, že je třeba znovu obrátit pozornost na to, že v budoucnu se 

mají VŠ částečně posuzovat také podle kvalitativních kritérií a doporučila, aby se 
akademická obec VUT zaměřila na spoluúčast při jejich tvorbě a připravovala se k jejich 
možnému využití. Požádala, aby bylo vysvětleno, jaké se nabízejí možnosti budoucích 
zdrojů financí pro zlepšení situace VUT.  

⇒ Připomínka Prof. Hlavenky k tvorbě rozpočtu na rok 1999: Upozornil na to, že proti 
deklarovaným stejným zásadám stavby rozpočtu na rok 1999 jako v  r. 1998 budou muset 
být odlišnosti alespoň v nájmech (VUT je vlastníkem majetku) a v odpisové politice. 
Zároveň nesouhlasil s navrhovanou zásadou, aby odpisy z investic, pořízených z grantů 
a institucionální vědy byly rovny nule. Zdůvodnění:  
1.  bylo by to proti zásadám hospodaření; 
2.  jak granty, tak institucionální věda předepisují zápočet financí na odpisy; 
3.  museli bychom vést dva seznamy HIM - jeden pro udržované a obnovované investice 

a druhý bez údržby a obnovy. Nastal by problém, co kam zařadit.  
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Z jednání se omluvilo 5 senátorů. 
 
⇒ Doc. Münsterová seznámila senátory s dopisem předsedy RVŠ Doc. Wilhelma ve věci 

žádosti v rámci rozvoje akademického programu CEEPUS o rozšíření národní hodnotící 
komise o návrhy zástupců RVŠ a VUT. Doc. Münsterová navrhla delegovat  za VUT Prof. 
Němečka (obor ekonomika), který s návrhem souhlasil. Prof. Hlavenka navrhl jako dalšího 
delegáta Doc. Zbořila (obor informatika). Za RVŠ navrhla Doc. Münsterová Doc. RNDr. 
Bedřicha Půžu, CSc. - člena pracovní skupiny RVŠ pro tvůrčí činnost studentů (obor 
matematika) z Přírodovědecké fakulty MU.  

Hlasování o předložených návrzích: 
Kdo souhlasí s delegováním Prof. Němečka a Doc. Zbořila do národní hodnotící komise 
akademického programu CEEPUS?  
Pro - 21 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl jednomyslně schválen.  

UAS 6 
Akademický senát deleguje Prof. Němečka a Doc. Zbořila do národní hodnotící komise 
akademického programu CEEPUS v pořadí: 1. Prof. Němeček, 2. Doc. Zbořil. 

⇒ Doc. Münsterová tlumočila žádost AS FS o vysvětlení záměru ve stravování zaměstnanců 
a studentů v souvislosti s uzavřením menzy na ul.  Kolejní. Obědy se ve velkém vydávají 
v nové budově FEI na Technické 8  (na chodbě jsou stolečky a vydává se mnoho obědů 
denně), v prostorách, které byly původně jako bufet. 
Rovněž vznesla dotaz AS FS na důvody setrvávání sekty „Slovo života“ v prostorách 
menzy Kolejní. 
Ing. Zmrzlý navrhl pozvat na příští zasedání AS VUT Ing. Grulicha a Prof. Hlavenka 
doporučil přizvat také prorektora pro dislokaci a stavební činnost Hobsta. 

⇒ Ing. Zmrzlý informoval o dopise ředitele odboru vysokých škol MŠMT ČR Ing. Beneše, 
kterým se  potvrzuje registrace změny čl.  11, odst. 4 Statutu VUT  ve věci složení AS 
VUT.  

⇒ Ing. Zmrzlý informoval o jednání správy rady Nadace Sira Franka Lampla, které se konalo 
dne 8. prosince 1998 na rektorátě. Na tomto jednání byla na základě hlasování nadace 
zrušena v souladu s ustanovením § 35, odst. 4 zákona č. 227/97 Sb. o nadacích a nadačních 
fondech.  

⇒ Ing. Zmrzlý předal předsedovi LK Mgr. Božkovi žádost o schválení novely Jednacího řádu 
AS FS k vyjádření. Mgr. Božek konstatoval, že tato novela řeší sestavení  stávajícího AS 
FS do souladu s literou zákona 111/98 z hlediska počtu studentských zástupců a doporučil 
tuto změnu schválit. Na dotaz Ing. Zmrzlého, kdo souhlasí s předloženou novelou 
Jednacího řádu AS FS senátoři jednomyslně odpověděli kladně. 

UAS 7 
Akademický senát VUT schválil předloženou novelu Jednacího řádu AS Fakulty strojní, 
která v návaznosti na nový VŠ zákon řeší zastoupení studentů v AS FS. 
 

⇒ Prof. Balátě vznesl požadavek, aby veškeré zpracovávané vnitřní předpisy (jednotlivé 
verze) byly rozesílány senátorům cestou sekretariátu AS VUT. Pro kontrolu sekretariát AS 
VUT zpracuje soupis všech rozeslaných materiálů. 
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Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý  dne 26. ledna 1999 v 8:00 hodin  v zasedací 
místnosti rektora VUT v Brně, Kounicova 67a. Na tomto zasedání bude projednáváno 
poslední znění návrhu Statutu VUT, které obdrželi senátoři na dnešním zasedání AS VUT. 
 

 
PROJEDNANÉ MATERIÁLY: 
1.  Jednací řád Vědecké rady VUT 
2.  Stipendijní řád VUT 
3.  Disciplinární řád pro studenty VUT 
4.  Podmínky celoživotního vzdělávání na VUT v Brně 
5.  Vnitřní mzdový předpis - zatím neschválen 

 
 
 

Ing. Simeon Zmrzlý, CSc., v. r. 
                                                                                                          předseda AS VUT v Brně 

 
 

 
Zapsala: Jarmila Cardová 


